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V loňském roce jsme se poprvé zúčastnili Huculské stezky – unikátního závodu, který 
prověřuje obratnost, ochotu, charakter a odvahu huculských koní. Tyto závody mají dlouhou 
tradici, kdysi se konaly i u nás v Česku, přímo na naší Farmě HUCUL ve Vítkovicích v Krkonoších. 
Dnes je však hlavním centrem 
Polsko, ke kterému se postupně 
přidávají Slovensko a Maďarsko. 
Právě z této spolupráce vznikl 
Višegradský šampionát – seriál 
závodů Huculských stezek, kde 
ú č a s t n í c i s b í r a j í b o d y v 
M a ď a r s k u , P o l s k u a n a 
Slovensku. My jsme se ve dnech 
31.8. - 1.9.2024 zapojili do 
slovenské čás\, abychom získali 
první zkušenos\ a zjis\li, jestli 
nás takové zážitky budou bavit. A 
musím říci – baví! 

Co je Huculská stezka? 

Huculská stezka je kombinací terénních a travnatých tra`, které prověří nejen koně, ale i 
jezdce. Na trase vás čekají mosty, houpačky, příkopy, slalomy, úzké průchody, přírodní i umělé skoky 
a spousta dalších překážek. Nechybí ani „bubáci“ a různé zkoušky ochoty a přiježděnos\. Závodí se 

na čas, současně je ale třeba být přesný a šikovný. Každá chyba na 
překážce znamená trestné body. 

Naše první účast a úspěchy 

Plánovaná výprava tří jezdců a čtyř koní se kvůli vysokým teplotám 
a organizačním komplikacím zredukovala na dva koně. V sobotu 
jsme měli na startu dvě jezdkyně v kategorii Juniorů: Michaelu 
Plůchovou s Griliášem (Hroby Bagoly x Vesna po Oušor Robin) a 
Petru Plůchovou s Erbenem (Goral Zipp x Indonésia po Goral 
XIII-2). Obě jezdkyně zvládly svou premiéru skvěle – i přes pár 
chyb se mezi konkurenty rozhodně neztra\ly! V kategorii dě` a 
začátečníků jsme letos neměli zástupce, příště to určitě 
napravíme. Už po prvních jízdách bylo jasné, že to nebyl náš 
poslední výjezd. 
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PETRA PLŮCHOVÁ a ERBEN
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Neděle patřila kategorii dospělých, kde jsem jako jediná naše zástupkyně měla výhodu dvou 
koní. První start s Griliášem byl velmi povedený, ale když jsem vyrazila na trať s Erbenem, zažila 
jsem neuvěřitelnou jízdu! Naši první účast na Huculské stezce jsme k překvapení všech proměnili v 
nejcennější medaili. Příště už nás tedy nebude krýt háv nováčků, a obhajoba zlata bude proto 
mnohem náročnější. 

Hucul – všestranný parťák 

Nejdůležitější pro nás je, že jsme si ověřili, jak všestranný „parťák“ huculský kůň je. Naši 
valaši během léta pracovali se strážci národního parku, doprovázeli je na službách, účastnili se 
dětských táborů, kroužků, hipoterapií a putování. Všestranná příprava s důrazem na spolehlivost je 
prostě základem pro jakoukoliv další ak\vitu. 

Přidejte se k nám! 

Višegradský šampionát nás nadchl, a proto vás zveme, abyste se k nám přidali i v letošním 
roce! Další ročník bude určitě opět plný zážitků, výzev a skvělých okamžiků. Těšíme se na vás!
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